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Protokół Nr VI/11 
z VI sesji Rady Miejskiej 
w dniu 25 lutego 2011 r. 

 
       Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Andrzej Wziątek o godz. 1000 w sali konferencyjnej 
Ratusza, na Placu Wolności 1 w Bystrzycy Kłodzkiej otworzył obrady szóstej sesji Rady Miejskiej.  
       Po powitaniu radnych, burmistrza i wszystkich obecnych na sali oznajmił, iż zgodnie z listą 
obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu rady 
wynoszącego 15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Listy obecności - stanowią załącznik Nr 1 
 
      Przewodniczący poinformował, że podczas głosowania na tej sesji podniesione ręce liczone 
będą przez wiceprzewodniczącego rady – radnego Artura Pokorę. 
Proponowany porządek dzienny obrad przesłany radnym przedstawiał się następująco:  
1. Otwarcie obrad. 
2. Powołanie sekretarza sesji. 
3. Zatwierdzenie protokołu z ostatniej sesji rady. 
4. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2010. 
5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych  
    stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
   1) zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Pławnicy; 
   2) zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Starej Łomnicy; 
   3) zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Długopolu Dolnym; 
   4) zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Wilkanowie; 
   5) zmian w budżecie gminy na rok 2011; 
   6) wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego nr 1 położonego w Bystrzycy Kłodzkiej  
        przy ul. Stefana Okrzei 19; 
   7) wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego nr 1 położonego w Bystrzycy Kłodzkiej  
        przy ul. Górnej 11A; 
   8) ustalenia wysokości diet dla przewodniczącego organu wykonawczego jednostek  
        pomocniczych gminy. 
   9) określenia wymagań dla przedsiębiorców ubiegających się o uzyskanie zezwolenia  
        lub zmianę posiadanego zezwolenia na odbieranie odpadów komunalnych od  
        właścicieli nieruchomości oraz na opróżnianie zbiorników bezodpływowych i  
        transportu nieczystości ciekłych; 
  10) ustalenia górnych stawek za usługi odbierania odpadów komunalnych oraz  
        opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych; 
  11) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Dolnośląskiego; 
  12) określenia trybu powoływania i odwoływania członków zespołu  
         interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania; 
  13) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości we wsi Paszków; 
  14) o zmianie uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu  
        zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar wsi Międzygórze; 
  15) o zmianie statutu Gminy Bystrzyca Kłodzka; 
  16) planu pracy Rady Miejskiej na rok 2011; 
  17) skargi p. Ireny Wyderskiej. 
7. Informacje Burmistrza. 
8. Zapytania radnych. 
9. Informacje Przewodniczącego Rady. 
10. Sprawy różne i wolne wnioski. 
11. Zamknięcie obrad.    
    Na pytanie przewodniczącego, czy radni lub burmistrz mają uwagi, bądź zgłaszają dodatkowe 
propozycje do proponowanego porządku dziennego - Renata Surma – burmistrz - zgłosiła 
wniosek o wykreślenie z porządku obrad uchwały w sprawie określenia trybu powoływania i 
odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego 
funkcjonowania.  
     Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad proponowaną zmianą. 
W głosowaniu za przyjęciem wniosku burmistrza wzięło udział 15 radnych, za oddano 15 głosów. 
 
   Przewodniczący poinformował, że porządek obrad będzie realizowany zgodnie z przesłanym 
zawiadomieniem oraz przegłosowaną poprawką.  
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Ad. 2. Powołanie sekretarza sesji 
    Przewodniczący poinformował, że na dzisiejszej sesji obowiązki sekretarza przypadną 
wiceprzewodniczącemu rady – Janowi Szkwarkowi. 
Za pełnieniem obowiązków sekretarza sesji przez Jana Szkwarka głosowało 14 radnych, a 
wstrzymał się od głosu 1 radny. 
    Przewodniczący poinformował również, że wnioski sekretarzowi sesji zgłaszane powinny być na 
piśmie.  
  
Ad 3. Zatwierdzenie protokołu z ostatniej sesji 
      Przewodniczący poinformował, że protokół z piątej sesji w dniu 27 stycznia 2011 r. był i jest 
nadal do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 
    W związku z tym, że nie było uwag, poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu z 
ostatniej sesji. 
    W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, za oddano 15 głosów i tym samym rada jednogłośnie 
przyjęła protokół z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 
 
Ad 4. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2010 
1/ Renata Surma – burmistrz – poinformowała, ze materiały były szczegółowo analizowane na 
posiedzeniu komisji. OPS realizuje zadania własne gminy jak i zadania zlecone finansowane z 
budżetu państwa. Na rok 2011 środki z budżetu gminy dla OPS zostały zwiększone o wskaźnik 
inflacji, zaś na zadania finansowane z budżetu państwa spadek wynosi 12 %. Wypłacanie zasiłków 
alimentacyjnych, pomoc jednorazowa, dożywianie itd. są monitorowane i wykonywane przez OPS 
na bieżąco. Gmina ma również obowiązek utrzymywania i dofinansowania pensjonariuszy pomocy 
społecznej. Na dzień dzisiejszy koszt utrzymania pensjonariusza wynosi 2 750 zł, a jeżeli posiada 
on emeryturę najczęściej w wysokości ok. 1 000 zł, to jej 70 % jest przekazywane do Domu 
Pomocy Społecznej (700 zł), a różnicę czyli 2 050 zł musi pokryć gmina. Biorąc pod uwagę liczbę 
pensjonariuszy, są to pokaźne kwoty, które z dochodów własnych gmina musi wyasygnować. Do 
końca ubiegłego roku funkcjonowało Centrum Integracji Społecznej jako gospodarstwo 
pomocnicze, a od 1 stycznia jest zakładem budżetowym gminy. 
Dziękuje paniom Grażynie Wdowiak i Anecie Kordas za prowadzenie CIS-u, zatrudnianie tam osób 
wykorzystywanych do prac społecznie użytecznych i odrabiania nałożonych drobnych kar na rzecz 
miasta. Dziękuje za składane wnioski o budownictwo socjalne, prace społeczno użyteczne itp.  
2/ Jerzy Klajn – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu poinformował, że komisja w 
dniu 21 lutego zapoznała się i bez uwag przyjęła sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy 
Społecznego za rok 2010. 
3/ Mieczysław Kamiński – radny – uważa, że powinno być najpierw wprowadzenie burmistrza, 
informacja kierownika OPS, dyskusja i dopiero na końcu wniosek komisji.  
Pozytywnie ocenia pracę OPS i CIS. Niepokoi go opieka nad tymi samymi rodzinami z pokolenia 
na pokolenie bo opiekowaliśmy się dorosłymi a teraz już ich wnukami. Świadczy to o bezradności 
tych ludzi i trzeba podejmować działania aby z tego zaklętego kręgu ich wyrwać, aby nie były tylko 
na garnuszku OPS. Jest zaniepokojony tym, że została w OPS zlikwidowana noclegownia w której 
było 10 miejsc, jak również było pomieszczenie dla matki z dzieckiem.  
Niepokoi go również zatrzymanie prac na dworcu PKP, znajdujące się tam ubikacje są otwarte 
tylko w określonych godzinach. Wejście główne do poczekalni dla podróżnych od ul. Międzyleśnej 
jest również zamknięte. 
      Przewodniczący informuje, że zagadnienie będące przedmiotem obrad sesji zawsze bardzo 
szczegółowo omawiane są na posiedzeniach poszczególnych komisji, a na sesji jest 
przedstawiane wypracowane już stanowisko. 
4/ Renata Surma – burmistrz – poinformowała, że: 
- trudno nauczyć dzieci innej postawy jeżeli rodzic nie pracuje tylko co miesiąc idzie po  
   zasiłek do OPS, ale takie osoby są „zmuszane” do pracy w CIS-ie, 
- podejmowane są czynności zmierzające do zobowiązania osób zalegających z opłatami  
  czynszowymi do odpracowania tych zaległości na rzecz miasta, 
- noclegownia musi spełniać określone warunki, których nie spełniało pomieszczenie  
  w OPS i dlatego musiała być zlikwidowana, 
- prace które miały być wykonane na dworcu PKP zostały wykonane w 100 %,  
  podejmowane są nadal działania aby przejąć dworce w Bystrzycy i Długopolu  
  Zdroju, rozmowy są trudne, bo na każdym dworcu jest kilku właścicieli, do jednej spółki  
  należą tory, do innej budynki itd., 
- jak OPS otrzyma dofinansowanie, to będą zatrudnione na dwie zmiany osoby dozorujące  
  toalety na dworcu i będą wówczas te toalety cały dzień czynne, a jeżeli ktoś teraz chce  
  skorzystać z toalety to jest ona na parkingu przy ul. Sempołowskiej,  
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- wejście do poczekalni PKP od ul. Międzyleśnej jest zamknięte ze względów  
  bezpieczeństwa kasjerki w kasie biletowej, a wejście oznakowane, a zarazem  
  monitorowane jest od strony peronu. 
5/ Piotr Budnik – radny – w imieniu ustępujących sołtysów dziękuje kierownikowi CIS za prace 
jakie zostały wykonane na terenie wsi w ostatnich 4. latach i liczy na dalszą taką współpracę. 
      Przewodniczący zgłosił, a następnie poddał pod głosowanie wniosek o przyjecie 
sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2010. 
    W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, za oddano 15 głosów i tym samym rada wniosek 
przewodniczącego jednogłośnie przyjęła. 
 
Ad 5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę. 
4/ Renata Surma – burmistrz – informuje, że zgodnie z zapisem ustawowym sprawozdanie wg 
ustalonego tam wzoru zostało sporządzone. 
Są 4 stopnie awansu zawodowego nauczycieli: stażysta, kontraktowy, mianowany i dyplomowany. 
Wynagrodzenie naliczane jest od kwoty bazowej określanej w ustawie budżetowej na dany rok i 
wynosiło w roku ubiegłym od 1.01 do 31.08 - 2.286,75 zł, a od 1.09 do 31.12 – 2.446,82 zł. 
Stażysta otrzymuje 100% tej kwoty, kontraktowy 111%, mianowany 144% i dyplomowany 184%. 
W styczniu br. wypłaciliśmy tzw. dotacji wyrównawczej za rok ubiegły 77 361,97 zł, tytułem 
awansów, zdawanych egzaminów itp. 
2/ Jerzy Klajn – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu poinformował, że komisja w 
dniu 21 lutego zapoznała się ze sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę. 
3/ Mieczysław Kamiński – radny – są takie samorządy w Polsce, które dopłacają do 
wynagrodzeń nauczycieli, bo mają to nauczyciele zagwarantowane w swojej karcie. 
      Przewodniczący stwierdził, że rada miejska zapoznała się ze sprawozdaniem z wysokości 
średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
prowadzonych przez gminę. 
 
 
 
Ad 6.  
1. Andrzej Wziątek - Przewodniczący Rady - przystąpił do realizacji punktu „Podjęcie uchwał” i 
poprosił Panią Burmistrz o informację dotyczącą pierwszego projektu uchwały w sprawie zamiaru 
likwidacji Szkoły Podstawowej w Pławnicy. 
Renata Surma - Burmistrz – poinformowała, że odbyło się wiele spotkań z przedstawicielami 
szkół, rodzicami w sprawie zamiaru likwidacji szkół, po czym wskazała przesłanki uzasadniające 
podjęte działania, tj.: 
a) zmiana ustawy o finansach publicznych,  
b) niż demograficzny, 
c) rosnące koszty utrzymania szkół, nieznajdujące pokrycia w subwencji oświatowej otrzymywanej 
przez gminę, 
d) uwzględnienie kierunków zmian sieci szkół zawartych w uchwałach Rady Miejskiej podjętych 
przez Radę w latach 2000 i 2005, zakładających m.in. likwidację małych szkół na terenie Gminy 
Bystrzyca Kłodzka.  
Zgodnie z wymogami prawa, wskazuje się, że szkołami publicznymi, w której dzieci będą mogły 
kontynuować naukę w przypadku likwidacji szkół jest  Szkoła Podstawowa Nr 1 i 2 w Bystrzycy 
Kłodzkiej.  
Pani Burmistrz podkreśliła, że zamiarem likwidacji jest aby w miejscowościach: Stara Łomnica, 
Pławnica, Długopole Dolne i Wilkanów funkcjonowały szkoły prowadzone przez stowarzyszenia.  
Po wielu spotkaniach z rodzicami, kadrą pedagogiczną, mieszkańcami Gminy został wypracowany 
kompromis, zakładający likwidację szkół w miejscowościach Długopole Dolne i Stara Łomnica z 
dniem 31 sierpnia 2012 r.  
Za wyjątkiem wszystkich pozostałych miejscowości w Gminie Bystrzyca Kłodzka, demografia w 
miejscowościach Międzygórze i Wilkanów wskazuje na nieznaczny wzrost liczby uczniów. Ponadto 
w Wilkanowie funkcjonuje Gimnazjum do którego dowożeni są uczniowie z terenów wiejskich. Fakt 
ten przemawia na zasadność utworzenia zespołu podstawowo-gimnazjalnego po uzyskaniu 
wymaganych opinii.  
Jerzy Klajn – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – poinformował, że Komisja na 
posiedzeniu w dniu 11 lutego 2011 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w 
sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Pławnicy.   
Mieczysław Kamiński – radny – zacytował fragment artykułu z Gazety Rzeczpospolitej pt. „Szkoły 
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do likwidacji i poinformował, że podjęte działania przez burmistrza są nieprawidłowe. Wskazał, że 
czynnikami przemawiającymi za  pozostawienie szkół w obecnym kształcie jest wzrost czynnika 
demograficznego a także rola czynnika społecznego oraz ekonomicznego. 
Dodał, że Gmina ma obowiązek dofinansowywania do oświaty ze środków częściowo z subwencji 
oświatowej oraz z budżetu - niekoniecznie bilansując się. 
Podziękował Pani Burmistrz i radnym za podjęcie decyzji o przesunięciu terminu zamiaru likwidacji 
szkół do końca 31 sierpnia 2012 r. Jest zdania, że do tego czasu mogą pojawić się stosowane 
uregulowania prawne mające na celu objęcie subwencją oświatową dzieci w wieku 5 lat. Na koniec 
wypowiedzi zadeklarował, że będzie głosował przeciwko podjęciu uchwały. 
Pani Burmistrz – dodała, że jeżeli środki finansowe Gminy pozwoliłyby na dalsze pokrywanie 
rosnących kosztów utrzymania szkół to zgodzi się, że czynnik społeczny jest przeważającym nad 
pozostałymi. 
Poinformowała, że nie wszystkie dzieci uczęszczają do szkół w granicach obwodu. Mylnym jest 
więc rozumowanie, że 100% dzieci przypisanych do obwodu uczęszcza do szkoły np. w Pławnicy. 
Skoro na dzień dzisiejszy tak nie jest, zasadnym jest domniemywać, że podobnie będzie w roku 
2012 i następnych latach. 
Poinformowała, że Gmina do subwencji liczącej ogółem 7 mln 700 tys. zł dopłaca prawie 4 mln zł 
pod różnymi postaciami, w tym m. in. do prowadzenia przedszkola publicznego, klas zerowych, 
dowożenia dzieci do szkół. 
Marian Adamów – radny – skrytykował incydent odśpiewania przez mieszkańców zmienionych 
słów Roty (będącym hymnem ludowym) na zebraniu w dniu 24 stycznia br. poświęconym 
omówieniu przesłanek zamiaru likwidacji szkół.  
Jan Pięta – Przewodniczący Rolnictwa i Zagospodarowania Gminy – zaapelował do nauczycieli o 
podjęcie wszelkich możliwych starań „uratowania tych szkół” poprzez ich dalsze poprowadzenie 
przez stowarzyszenie.  
Odnosząc się do stanowiska przedmówcy, zaapelował o zachowanie umiaru, rozsądku i kultury w 
kwestii podejmowanych działań.  
        W związku z tym, że nie było więcej uwag i głosów w dyskusji w temacie dotyczącym treści 
projektu uchwały, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem 
uchwały. 
        Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 12 głosami za, przy 3 przeciwnych 
podjęła:   

Uchwałę Nr VI/83/11 
w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Pławnicy 

- stanowiącą załącznik nr 1 
 
 
2. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad i poprosił Panią 
Burmistrz o informację dotyczącą projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 
Podstawowej w Starej Łomnicy. 
Pani Burmistrz - poinformowała, że kwota przeznaczona na kształcenie jednego dziecka w danej 
szkole - biorąc pod uwagę liczbę dzieci z roku 2011 - niestety wzrasta, tj. z kwoty 11 tys. 461 zł na 
12 tys. 400 zł w roku 2012. 
Jerzy Klajn – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – poinformował, że Komisja na 
posiedzeniu w dniu 11 lutego 2011 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w 
sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Starej Łomnicy.   
Mieczysław Kamiński – radny – poinformował, że jest to jedyna ze szkół wiejskich licząca 
najmniej uczniów. W oparciu o przedłożone dokumenty wynika, że w latach 2012 i 2013  
liczebność uczniów zwiększy się o 50 osób, czego wynikiem będzie zmniejszenie kosztów dopłat 
ze strony Gminy.  
 
        W związku z tym, że nie było więcej uwag i głosów w dyskusji w temacie dotyczącym treści 
projektu uchwały, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem 
uchwały. 
        Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 13 głosami za, przy 2 przeciwnych 
podjęła:   
 
 

Uchwałę Nr VI/84/11 
w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Starej Łomnicy 

- stanowiącą załącznik nr 2 
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3. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad i poprosił Panią 
Burmistrz o informację dotyczącą projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 
Podstawowej w Długopolu Dolnym. 
Pani Burmistrz – poinformowała, że przedstawione uzasadnienie w pierwszym projekcie uchwały 
ma zastosowanie do pozostałych, w tym również prognozy dotyczące wzrostu kosztów kształcenia 
na jednego ucznia. 
Jerzy Klajn – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – poinformował, że Komisja na 
posiedzeniu w dniu 11 lutego 2011 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w 
sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Długopolu Dolnym.   
Mieczysław Kamiński – radny – poinformował, że w przypadku szkoły w Długopolu Dolnym 
czynnik demograficzny jest rosnący. Przyznaje, że dopłata Gminy na jednego ucznia w 
omawianym przypadku jest rzeczywiście duża. Jest zdania, że szkoła przy pomocy Gminy jest w 
stanie utrzymać się.  
Pani Burmistrz – zajęła stanowisko w kwestii rosnącej demografii, wyjaśniając, że obliczając 
liczbę dzieci w danej szkole należy odjąć liczbę nie uczęszczających do niej na dzień dzisiejszy. 
Dodała, że przedłożone prognozy demograficzne, na których przedmówca opiera swoje wnioski 
zakładają, że wszyscy uczniowie przyporządkowani do danej placówki uczęszczają do niej, co jest 
nieprawdą.  
W kwestii przedszkoli i zapewnienia opieki dzieciom poniżej 5 roku życia statystyki wskazują, że 
Gmina Bystrzyca Kłodzka notuje wysoki wskaźnik bo aż 46-52% i to za sprawą małych przedszkoli 
prowadzonych przez stowarzyszenia na terenach wiejskich tj. w Starej Łomnicy, Gorzanowie, 
Wilkanowie oraz 2 oddziały przedszkolne w Bystrzycy Kłodzkiej. 
Marian Adamów – radny – poinformował, że szkoły w Długopolu Dolnym i Starej Łomnicy są 
szkołami granicznymi i obawia się, że uczniowie opuszczą w przyszłych latach teren naszego 
obwodu. 
 
        W związku z tym, że nie było więcej uwag i głosów w dyskusji w temacie dotyczącym treści 
projektu uchwały, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem 
uchwały. 
        Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 13 głosami za, przy 2 przeciwnych 
podjęła:   
 

Uchwałę Nr VI/85/11 
w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Długopolu Dolnym 

- stanowiącą załącznik nr 3 
 
4. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku dziennego obrad i 
poprosił Panią Burmistrz o informację dotyczącą projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji 
Szkoły Podstawowej w Wilkanowie. 
Pani Burmistrz – poinformowała, że zgodnie z ustaleniami, obecnie trwają prace związane z 
opracowaniem koncepcji funkcjonowania Szkoły Podstawowej w Wilkanowie i Gimnazjum nr 2 w 
formie zespołu szkół. Jeżeli zakładana organizacja pracy i symulacja kosztów prowadzenia 
obydwu jednostek jako zespołu wykaże, że dopłata ze środków własnych Gminy do utrzymania 
obydwu szkół nie przekroczy 15% przypadającej na te szkoły subwencji oświatowej, Rada Miejska 
po uzyskaniu pozytywnej opinii Dolnośląskiego Kuratora Oświaty, odstąpi od likwidacji szkoły na 
rzecz utworzenia zespołu podstawowo-gimnazjalnego w Wilkanowie.   
Dodała, że jednorazowym wydatkiem będzie adaptacja pomieszczeń w budynku Gimnazjum, przy 
wsparciu środków zewnętrznych, o które będzie można ubiegać się z rezerwy subwencji 
oświatowej w wysokości do 50% kosztów danego przedsięwzięcia.  
Bez względu na to, czy od 1 września 2012 r. będą prowadzone szkoły przez stowarzyszenia, jeśli 
będzie wola nauczycieli i przedstawicieli stowarzyszenia, obecni nauczyciele mogą tam znaleźć 
zatrudnienie. 
Jerzy Klajn – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – poinformował, że Komisja na 
posiedzeniu w dniu 11 lutego 2011 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w 
sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Wilkanowie.   
Mieczysław Kamiński – radny – poinformował, że czynnik demograficzny w omawianym 
przypadku jest wysoce rokujący i przemawia za odstąpieniem od zamiaru likwidacji szkoły. 
Optymalnym rozwiązaniem w przypadku szkoły        w Wilkanowie jest powstanie zespołu 
podstawowo-gimnazjalnego, dającym szanse na bilansowanie się. Dodał, że Gmina dopłaca 
najmniej do ucznia w szkołach w Wilkanowie i Pławnicy a uzyskanie środków z rezerwy subwencji 
oświatowej jest niezwykle trudnym wyzwaniem.     
Pani Burmistrz – odpowiadając dodała, że nie zdarzyło się jeszcze aby Gmina nie otrzymała 
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środków z rezerwy subwencji oświatowej. Jeżeli utrzymanie jednego z obecnych budynków 
szkolnych w Wilkanowie będzie kosztowało 15 tys. zł zadeklarowała, że pozyska się sponsorów 
aby za tak niewielkie pieniądze utrzymać budynek. 
Piotr Budnik – radny – podziękował Pani Lucynie Popławskiej – Dyrektor Szkoły Podstawowej w 
Wilkanowie -  za wyrażenie woli współpracy w tworzeniu zespołu gimnazjalnego.   
 
         W związku z tym, że nie było więcej uwag i głosów w dyskusji w temacie dotyczącym treści 
projektu uchwały, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem 
uchwały. 
        Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 13 głosami za, przy 2 przeciwnych 
podjęła: 

Uchwałę Nr VI/86/11 
w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Wilkanowie 

- stanowiącą załącznik nr 4 
 
5. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad i poprosił Panią 
Burmistrz o informację dotyczącą projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 
2011. 
Pani Burmistrz – poinformowała o zasadności przegłosowania projektu uchwały z 
uwzględnieniem przedłożonych autopoprawek, wynikających z: 

a) otrzymania z Ministerstwa Kultury dofinansowania w wysokości 500 tys. zł z 
przeznaczeniem na  remont murów obronnych i zabezpieczenia w budżecie gminy kwoty 
74 tys. zł jako wkład własny,  

        b)   konieczności zwiększenia rezerwy kryzysowej o 3 tys. zł, która wynosiłaby wówczas 105 
tys. zł.   
Ewa Matys - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - poinformowała, że Komisja na 
posiedzeniu w dniu 23 lutego 2011 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w 
sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2011 z uwzględnieniem autopoprawek. 
      W związku z tym, że nie było uwag w temacie dotyczącym treści projektu uchwały ze strony 
radnych, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały. 
     Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za podjęła:   
 

Uchwałę Nr VI/87/11 
w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2011 

- stanowiącą załącznik nr 5 
 
6. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad i poprosił Panią 
Burmistrz o informację dotyczącą projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu 
użytkowego nr 1 położonego w Bystrzycy Kłodzkiej przy ul. Stefana Okrzei 19. 
Pani Burmistrz – poinformowała, że stosownie do Uchwały Nr LVI/499/10 Rady Miejskiej w 
Bystrzycy Kłodzkiej z dnia 28 maja 2010 r. do kompetencji Rady należy wyrażanie zgody na 
sprzedaż lokali użytkowych. Najemca lokalu użytkowego korzysta z pierwszeństwa nabycia lokalu 
na podstawie § 3 ust. 1 załącznika nr 2 do Uchwały XIX/136/2000 Rady Miejskiej w Bystrzycy 
Kłodzkiej z dnia 07 lutego 2000 r., gdyż jest stroną umowy najmu zawartą z Gminą Bystrzyca 
Kłodzka, która trwa dłużej niż 3 lata. 
W przedmiotowej nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalno-użytkowym znajduje się 1 
lokal mieszkalny, który został zbyty na rzecz najemcy oraz 2 lokale użytkowe stanowiące własność 
Gminy. 
 Ewa Matys - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - poinformowała, że komisja na 
posiedzeniu w dniu 23 lutego 2011 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w 
sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego nr 1 położonego w Bystrzycy Kłodzkiej przy 
ul. Stefana Okrzei 19. 
  
     W związku z tym, że nie było uwag w temacie dotyczącym treści projektu uchwały ze strony 
radnych, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały. 
     Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za podjęła:   

Uchwałę Nr VI/88/11 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego nr 1 położonego  

w Bystrzycy Kłodzkiej przy ul. Stefana Okrzei 19 
- stanowiącą załącznik nr 6 
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7. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad i poprosił Panią 
Burmistrz o informację dotyczącą projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu 
użytkowego nr 1 położonego w Bystrzycy Kłodzkiej przy ul. Górnej 11A. 
Pani Burmistrz – poinformowała, że stosownie do Uchwały Nr LVI/499/10 Rady Miejskiej w 
Bystrzycy Kłodzkiej z dnia 28 maja 2010 r. do kompetencji Rady należy wyrażanie zgody na 
sprzedaż lokali użytkowych. Najemca lokalu użytkowego korzysta z pierwszeństwa nabycia lokalu 
gdyż jest stroną umowy najmu zawartą z Gminą Bystrzyca Kłodzka, która trwa dłużej niż 3 lata. 
Przedmiotowa nieruchomość zabudowana jest budynkiem użytkowym.   
Ewa Matys - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - poinformowała, że komisja na 
posiedzeniu w dniu 23 lutego 2011 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w 
sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego nr 1 położonego w Bystrzycy Kłodzkiej przy 
ul. Górnej 11A. 
  
     W związku z tym, że nie było uwag w temacie dotyczącym treści projektu uchwały ze strony 
radnych, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały. 
     Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za podjęła:   
 

Uchwałę Nr VI/89/11 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego nr 1 położonego  

w Bystrzycy Kłodzkiej przy ul. Górnej 11A 
- stanowiącą załącznik nr 7 

 
8. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad i poprosił Panią 
Burmistrz o informację dotyczącą projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla 
przewodniczącego organu wykonawczego jednostek pomocniczych gminy. 
Pani Burmistrz – przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, że przewodniczący organu 
otrzymuje za udział w naradzie sołtysów ryczałt z uwzględnieniem kosztów ogólnych związanych 
m.in. z roznoszeniem decyzji wymiarowych i innych pism urzędowych. 
Ewa Matys - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - poinformowała, że komisja na 
posiedzeniu w dniu 23 lutego 2011 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w 
sprawie ustalenia wysokości diet dla przewodniczącego organu wykonawczego jednostek 
pomocniczych gminy.  
Mieczysław Kamiński – radny – poparł zasadność podejmowanej uchwały, dodając, że sołtysi są 
„wartościową” częścią samorządu terytorialnego.  
  
     W związku z tym, że nie było uwag w temacie dotyczącym treści projektu uchwały ze strony 
radnych, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały. 
     Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za podjęła:   
 

Uchwałę Nr VI/90/11 
w sprawie ustalenia wysokości diet dla przewodniczącego organu wykonawczego  

jednostek pomocniczych gminy 
- stanowiącą załącznik nr 8 

 
9. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad i poprosił Panią 
Burmistrz o informację dotyczącą projektu uchwały w sprawie określenia wymagań dla 
przedsiębiorców ubiegających się o uzyskanie zezwolenia lub zmianę posiadanego zezwolenia na 
odbieranie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz na opróżnianie zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 
Pani Burmistrz – poinformowała, że zgodnie z art. 3a ustawy z dnia 13 września 1996 r. o 
utrzymaniu czystości i porządku w gminach, Rada Gminy określa w drodze uchwały wymagania, 
jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia. 
Jan Klajn – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – poinformował, że Komisja na 
posiedzeniu w dniu 21 lutego 2011 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w 
sprawie określenia wymagań dla przedsiębiorców ubiegających się o uzyskanie zezwolenia lub 
zmianę posiadanego zezwolenia na odbieranie odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości oraz na opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 
     W związku z tym, że nie było uwag w temacie dotyczącym treści projektu uchwały ze strony 
radnych, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały. 
     Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za podjęła:   
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Uchwałę Nr VI/91/11 
w sprawie określenia wymagań dla przedsiębiorców ubiegających się o uzyskanie 

zezwolenia lub zmianę posiadanego zezwolenia na odbieranie odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości oraz na opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych 
- stanowiącą załącznik nr 9 

 
10. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad i poprosił 
Panią Burmistrz o informację dotyczącą projektu uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek za 
usługi odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych   
transportu nieczystości ciekłych. 
Pani Burmistrz poinformowała, że zgodnie z art. 6 pkt 2 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o 
utrzymaniu czystości i porządku w gminach, prawo nakłada na Radę Gminy obowiązek określenia 
w drodze uchwały górnych stawek opłat. 
Różnica kwot w stosunku do ubiegłorocznych wynika z podwyższenia opłaty marszałkowskiej oraz 
opłaty składowania 1 tony śmieci na wysypisku w wysokości 175 zł. 
Na chwilę obecną istnieje zróżnicowanie kosztów odbioru odpadów komunalnych na terenach 
miejskich i wiejskich. Sukcesywnie różnica ta jest niwelowana, stąd też propozycja opłat na 
terenach wiejskich jest troszkę wyższa aniżeli w mieście. 
Średni wzrost kosztów wynosi od 6 do 10%, czyli wzrost o 1 zł/mieszkańca. 
Jerzy Klajn – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – poinformował, że Komisja na 
posiedzeniu w dniu 21 lutego 2011 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w 
sprawie ustalenia górnych stawek za usługi odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 
Ewa Matys - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - poinformowała, że komisja na 
posiedzeniu w dniu 23 lutego 2011 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w 
sprawie ustalenia górnych stawek za usługi odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 
Mieczysław Kamiński – radny – jest przeciwny podwyżki nieczystości stałych i płynnych. 
Pani Burmistrz – oznajmiła, że opłata marszałkowska wzrosła z roku na rok o 500% i należy 
sobie uświadomić, że śmieci i woda stają się towarem i to bardzo drogim.  
Skoro następuje wzrost podatku VAT a także wzrost opłat za energię elektryczną, gaz musimy się 
liczyć ze wzrostem m. in. kosztów odpadów.  
Kazimierz Sołotwiński – Prezes Zakładu Usług Komunalnych w Bystrzycy Kłodzkiej – 
poinformował, że wzrost cen może spowodować jedynie zdrowy objaw w postaci  
konkurencyjności na rynku. 
  
     W związku z tym, że nie było uwag w temacie dotyczącym treści projektu uchwały ze strony 
radnych, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały. 
     Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 11 głosami za, przy 3 przeciwnych i 1 
wstrzymujących się, podjęła:   

Uchwałę Nr VI/92/11 
w sprawie ustalenia górnych stawek za usługi odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 
- stanowiącą załącznik nr 10 

 
11. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad i poprosił 
Panią Burmistrz o informację dotyczącą projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na 
rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Dolnośląskiego. 
Pani Burmistrz – poinformowała, że w grudniu 2010 r. została podjęta przez Radę Miejską 
uchwała w sprawie zmiany regulaminu cmentarza komunalnego w Bystrzycy Kłodzkiej, 
polegającego na przejęciu prowadzenia usług przez Zakład Usług Komunalnych w Bystrzycy 
Kłodzkiej.  
Organ nadzorczy Wojewody Dolnośląskiego rozstrzygnięciem nadzorczym z dnia 7 lutego 2011 r. 
stwierdził nieważność § 1 pkt 1 tejże uchwały jako niezgodną z prawem. 
Argumenty merytoryczne przemawiające za podjęciem przedmiotowej uchwały zawiera projekt 
skargi, który jest przedkładany Radzie Miejskiej do uchwalenia. 
Jerzy Klajn – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – poinformował, że Komisja na 
posiedzeniu w dniu 25 lutego 2011 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w 
sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Dolnośląskiego. 
Mieczysław Kamiński – radny – uważa, że zgodnie z ustawą o gospodarce komunalnej, jeśli 
Gmina wybiera formę prowadzenia działalności komunalnej w tej kwestii decyduje organ 
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stanowiący, czyli Rada Miejska. Jest zdania, że rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody oparte jest 
na podstawie ustawy o cmentarzach i chowaniu zmarłych.  
Jest zdania, że w pierwszej kolejności powinna zostać przyjęta uchwała o sposobie prowadzenia 
cmentarza, następnie zaś o zmianie regulaminu.   
Wobec powyższego radny przychyla się do stanowiska Wojewody. 
  
     W związku z tym, że nie było uwag w temacie dotyczącym treści projektu uchwały ze strony 
radnych, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały. 
     Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 13 głosami za, przy 1 przeciwnym, 
podjęła: 

Uchwałę Nr VI/93/11 
w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Dolnośląskiego z dnia 

7 lutego 2011 r. znak: NK-N.4131.65.2011.JK8-2 
- stanowiącą załącznik nr 11 

  
12. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego projektu uchwały i poprosił Panią 
Burmistrz o informację dotyczącą projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości. 
Pani Burmistrz – poinformowała, że p. Tadeusz Kaczmarczyk, jako właściciel działek nr 55 i 73 
położonych w Paszkowie wystąpił z wnioskiem o zamianę gruntów z Gminą Bystrzyca Kłodzka w 
celu ułatwienia komunikacji z działkami nr 66 i 68. Podniósł w swoim wniosku fakt, iż przedmiotowe 
działki są praktycznie pozbawione możliwości dojazdu do nich. Droga gminna oznaczona jako 
działka nr 72 łącząca je z siecią istniejących dróg jest obecnie nieprzejezdna, a jej remont byłby 
bardzo kosztowny. Alternatywnym rozwiązaniem jest zamiana gruntów powodująca, iż dojazd 
stanie się znacznie krótszy. Jednocześnie wnioskodawca zobowiązał się, iż wraz z p. Maciejem 
Piaseckim, właścicielem działki nr 68 będą znacznie partycypować w kosztach budowy nowego 
dojazdu. 
Istotnym jest również fakt, iż działki stanowiące własność Gminy Bystrzyca Kłodzka a będące 
przedmiotem zamiany są położone bezpośrednio pomiędzy działkami wnioskodawcy. 
Jan Pięta – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Zagospodarowania Gminy - poinformował, że 
Komisja na posiedzeniu w dniu 22 lutego 2011 r. analizując wniosek burmistrza o zaopiniowanie 
zamiany nieruchomości położonej w miejscowości Paszków pomiędzy Gminą Bystrzyca Kłodzka a 
Państwem Michaliną i Tadeuszem Kaczmarczyk, po przeprowadzeniu wizji lokalnej w terenie – 
opiniuje pozytywnie projekt uchwały w tej sprawie. 
Mieczysław Kamiński – radny – wnosi o dodatkowy zapis dotyczący określenia nazwy i 
przeznaczenia powstania przyszłych działek.  
Pani Burmistrz – poinformowała, że w akcie notarialnym będzie zawarty zapis mówiący, iż działka 
stanowi dojazd do posesji. 
  
     W związku z tym, że nie było uwag w temacie dotyczącym treści projektu uchwały ze strony 
radnych, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały. 
     Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 12 głosami za, przy 3 wstrzymujących 
się, podjęła:   

Uchwałę Nr VI/94/11 
w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości   

- stanowiącą załącznik nr 12 
  
13. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego projektu uchwały i poprosił Panią 
Burmistrz o informację dotyczącą projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/170/08 Rady 
Miejskiej w Bystrzycy Kłodzkiej z dnia 29 lutego 2008 r. o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar wsi Międzygórze. 
Pani Burmistrz – poinformowała, że 29 lutego 2008 r. została przyjęta uchwała Rady Miejskiej o 
sporządzeniu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar wsi 
Międzygórze.   
Zgodnie z projektem ustaleń miejscowego planu 17,5048 ha gruntów leśnych gmina zamierza 
przeznaczyć na cele rozwoju urządzeń i bazy turystycznej dla sportów zimowych. Procedura 
uzyskania stosownych decyzji prowadzona jest od stycznia 2010 r. 
Aktualnie prowadzone są negocjacje w Ministerstwie Środowiska i Generalnej Dyrekcji Lasów 
Państwowych w Warszawie, mające na celu uzyskanie zgody na zamianę przeznaczenia 
większości gruntów leśnych, mimo negatywnej opinii Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych we 
Wrocławiu. 
Jan Pięta – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Zagospodarowania Gminy - poinformował, że 
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Komisja na posiedzeniu w dniu 22 lutego 2011 r. opiniuje pozytywnie projekt uchwały w zmiany 
uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
we wsi Międzygórze. 
  
     W związku z tym, że nie było uwag w temacie dotyczącym treści projektu uchwały ze strony 
radnych, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały. 
     Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za podjęła:   

 
Uchwałę Nr VI/95/11 

w sprawie zmiany uchwały nr XXII/170/08 Rady Miejskiej w Bystrzycy Kłodzkiej  
z dnia 29 lutego 2008 r. o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar wsi Międzygórze 

- stanowiącą załącznik nr 13 
 

 14. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego projektu uchwały i oddał głos 
Wiceprzewodniczącemu Rady – Panu Arturowi Pokorze, który poinformował, że z uwagi na 
konieczność dopracowania zapisów statutu Gminy i dalszej pracy komisji statutowej, wnioskuje do 
Rady o przesunięcie terminu rozpatrzenia uchwały w przedmiotowym zakresie na sesję  w 
miesiącu marcu.  
Mieczysław Kamiński – radny – prosi o akces w pracach komisji statutowej jako radny. 
 
     W związku z tym, że nie było więcej uwag, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania nad wnioskiem o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie statutu 
Gminy Bystrzyca Kłodzka. 
     Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami przyjęła wniosek.  
  
15. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego projektu uchwały w sprawie planu 
pracy rady miejskiej na rok 2011.   
Poinformował, że w związku z tym, że Rada przyjęła na poprzedniej sesji plany pracy komisji 
stałych, na podstawie tych planów została przedłożona propozycja ramowego planu pracy Rady 
Miejskiej na bieżący rok.  
Pani Burmistrz – zgłosiła propozycje zmiany zapisów planu pracy Rady, polegające aby w 
miesiącach: 
a) sierpień lit. a) nadać nowe brzmienie: „Funkcjonowanie jednostek kultury na terenie Gminy”  
b) październik c) wykreślić zapis o brzmieniu: „Funkcjonowanie jednostek oświaty”. 
 
     W związku z tym, że nie było uwag w temacie dotyczącym treści projektu uchwały ze strony 
radnych, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały. 
     Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za podjęła:   

 
Uchwałę Nr VI/96/11 

w sprawie planu pracy rady miejskiej na rok 2011 
- stanowiącą załącznik nr 14 

 
16. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku w sprawie skargi 
Pani Ireny Wyderskiej. 
Marek Krytak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, że w toku rozpatrywania 
skargi Komisja Rewizyjna, działająca w imieniu rady, przeprowadziła postępowanie wyjaśniające, 
w trakcie którego ustalono, iż Sąd Rejonowy IV wydział Sąd Pracy w Kłodzku (Sygn. akt IV P 
11/10) wyrokiem z dnia 25 marca 2010 r. sprawy z powództwa Ireny Wyderskiej przeciwko 
Przedszkolu nr 2 w Bystrzycy Kłodzkiej o ustalenie istnienia stosunku pracy                                    
z mianowania – powództwo oddalił. 
Pracownicy Przedszkola nr 2 pismem do Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej z dnia 21 stycznia 
2011 r. (28 podpisów), mając na uwadze dobre imię pracowników i dyrekcji Przedszkola Nr 2 które 
zagrożone może być obecnym działaniem Pani Ireny Wyderskiej występującej przeciw dyrektorowi 
placówki poinformowali m. in., że:  
„1) przez cały okres ich wspólnej pracy z Reginą Wiatrowską – Dyrektorem Przedszkola – nie 
dochodziło do konfliktów personalnych na terenie przedszkola; 
2) dyrektorka dba o dobrą atmosferę m.in. organizując imprezy integracyjne, dobrze współpracuje 
z rodzicami, dba o doskonalenie nauczycieli, jest rzetelna i uczciwa; 
3) dzieci zdobywają nagrody nie tylko na gminnych, powiatowych konkursach, ale też na 
Ogólnopolskich; 
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Zachowania Pani Ireny Wyderskiej wobec dyrektora Reginy Wiatrowskiej są nieprawdziwe i 
krzywdzące ich przełożonego, a przede wszystkim wciąganie w konflikt rodziców źle wpływa na 
wizerunek placówki.  
Nieadekwatne do sytuacji zachowania emocjonalne Pani Ireny Wyderskiej powodują nerwową 
atmosferę w przedszkolu, które chce świadczyć usługi dla dzieci i rodziców na najwyższym 
poziomie.” 
Zgodnie z obowiązującymi przepisami prawnymi, komisja wnioskuje do Rady Miejskiej o uznanie 
skargi za bezzasadną. 
Skarga pani Ireny Wyderskiej podlega rozpatrzeniu przez Radę Miejską w Bystrzycy Kłodzkiej w 
oparciu o przepis art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. – Kodeks postępowania 
administracyjnego (Dz. U. z 2000 r. Nr 98, poz. 107 z późn. zm.). 
 
     W związku z tym, że nie było uwag w temacie dotyczącym treści projektu uchwały ze strony 
radnych, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały o 
uznanie skargi za bezzasadną. 
     Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za podjęła:   

 
Uchwałę Nr VI/97/11 

w sprawie skargi Pani Ireny Wyderskiej 
- stanowiącą załącznik nr 15 

 
 
 
Ad. 7. 
Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji punktu „Informacje Burmistrza”. 
Pani Burmistrz – przedstawiła informację z realizacji zadań gminy w okresie pomiędzy sesjami 
Rady Miejskiej (tj. 28.01.2011 r. – 28.02.2011 r.). 
1/ 28.01.2011 r.  
    -   Uroczysty koncert kolęd w kościele pw. Św. Michała Archanioła w Bystrzycy Kł, 
2/ 29.01.2011 r.  
    -   Bal charytatywny Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Bystrzycy Kłodzkiej,  
3/ 31.01.2011 r.  
    -   Spotkanie z Radą Pedagogiczną SP w Długopolu Dolnym w sprawie przekształcenia szkoły i 
oddania jej do prowadzenia stowarzyszeniu, 
    -   Zebranie sprawozdawczo-wyborcze w Starej Łomnicy, 
4/ 01.02.2011 r.  
    -   Spotkanie z Radą Pedagogiczną SP w Pławnicy w sprawie przekształcenia szkoły i oddania 
jej do prowadzenia stowarzyszeniu, 
5/ 02.02.2011 r. 
  -     Spotkanie z p. Janem Sałackim i p. Beatą Jelińską Prokuratorami z Prokuratury w  Bystrzycy 
Kłodzkiej w sprawie likwidacji ww. instytucji,  
  -     Spotkanie z Radą Pedagogiczną w SP w Wilkanowie w sprawie przekształcenia szkoły i 
oddania jej do prowadzenia stowarzyszeniu,  
6/ 03.02.2011 r.  
  -     Spotkanie z Radą Pedagogiczną w SP w Starej Łomnicy w sprawie przekształcenia szkoły i 
oddania jej do prowadzenia stowarzyszeniu,  
  -     Zebranie sprawozdawczo-wyborcze w Ponikwie, 
7/ 04.02.2011 r.  
  -     Uroczyste otwarcie nowej siedziby Oddziału Banku Gospodarki Żywnościowej w MGOK w 
Bystrzycy Kłodzkiej, 
  -     Zebranie sprawozdawczo-wyborcze w Starym Waliszowie, 
  -     Spotkanie z dyrektorami Szpitali powiatu kłodzkiego i przedstawicielami SN ZOZ- ów oraz 
przedstawicielami aptek w sprawie działalności w roku 2011,  
8/ 05.02.2011 r.  
  -     Spotkanie z Radą Pedagogiczną i Rodzicami dzieci w SP w Długopolu Dolnym w sprawie 
przekształcenia szkoły i oddania jej do prowadzenia stowarzyszeniu,  
9/ 06.02.2011 r.  
  -     Spotkanie z Radą Pedagogiczną i Rodzicami dzieci w SP w Pławnicy w sprawie 
przekształcenia szkoły i oddania jej do prowadzenia stowarzyszeniu,  
10/ 07.02.2010 r.  
 -     Spotkanie z Burmistrzem Międzylesia p. Tomaszem Korczakiem, p. Krzysztofem Kowalskim – 
Kierownikiem Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Międzylesiu oraz p. 
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Kazimierzem Sołotwińskim –Prezesem Zakładu Usług Komunalnych w Bystrzycy Kłodzkiej w 
sprawie wspólnego projektu budowy stacji przeładunkowej w Bystrzycy Kłodzkiej. Uzyskano zgodę 
Gminy Międzylesie. W tej chwili trwają rozmowy z Wójtem gm. Kłodzko p. Stanisławem Longawą o 
możliwości przewozu w późniejszym terminie śmieci z części wiejskiej gminy Kłodzko. 
  -     Spotkanie z prezesami Spółki PCZ p. Romualdem Ścibiorskim w sprawie zagospodarowania 
części szpitala Bystrzycy Kłodzkiej na komercyjne usługi medyczne.  
        Na dzień dzisiejszy nie jest to możliwe. Do rozmów powrócimy po przyjęciu przez Sejm 
pakietu ustaw zdrowotnych. Jest wtedy możliwość oddłużenia naszego szpitala do „0”. 
11/ 09.02.2011 r.  
 -      Spotkanie z Radą Pedagogiczną w SP w Wilkanowie w sprawie przekształcenia szkoły i 
oddania jej do prowadzenia stowarzyszeniu, 
12/ 10.02.2011 r.  
 -      Wspólne spotkanie Przewodniczącego Rady Miejskiej p. Andrzeja Wziątka z Komendantem 
Powiatowej Policji p. Andrzejem Baszturą, Przedstawicielami samorządu Międzylesia, p. Grażyną 
Wdowiak –Kierownikiem OPS w Bystrzycy Kłodzkiej w sprawie funkcjonowania Policji na terenie 
naszego komisariatu oraz możliwości współpracy w 2011 roku,  
  -     Spotkanie z p. Maciejem Awiżeniem, p. Radosławem Ledą – Prezesem Spółki L&L. Zakład  
Wyrobów Metalowych w sprawie inwestycji TP SA. – położenia nowych światłowodów na terenie 
gm. Bystrzyca Kłodzka, aby mógł być dostępny internet w każdej naszej miejscowości,  
  -     Zebranie sprawozdawczo-wyborcze w Zabłociu, 
13/ 11.02.2011 r. 
  -     Spotkanie z Ministrem Spraw Wewnętrznych i Administracji p. Jerzym Milerem, Wojewodą 

Dolnośląskim p.  Markiem Skorupą i otrzymanie promesy na kwotę 1.300.000 zł  na dwa 
zadania w gminie: remont ulicy Górnej  

       w Bystrzycy Kłodzkiej – II etap, remont drogi z Marianówki w kierunku Sanktuarium „Maria 
Śnieżna” – I etap oraz możliwości otrzymania II promesy w miesiącu lipcu. 

  -     Zebranie sprawozdawczo-wyborcze na Wyszkach, 
14/ 13.02.2011 r. 
  -     Zebranie sprawozdawczo-wyborcze w Starej Bystrzycy, 
15/ 14.02.2011 r. 
  -     Posiedzenie Powiatowej rady Zatrudnienia w Kłodzku i podział środków (1/3 z roku 2010) na 
aktywne formy przeciwdziałania bezrobociu, 
  -     Zebranie sprawozdawczo-wyborcze w Nowej Bystrzycy, 
16/ 18.02.2011 r. 
  -      Zebranie sprawozdawczo-wyborcze Osiedle Nr 2 w Bystrzycy Kłodzkiej, 
17/ 20.02.2011 r. 
  -      Spotkanie z p. Markiem Łaciakiem, radnymi p. Markiem Krytakiem, p. Marianem 
Adamowiczem i przedstawicielami bazy hotelowo-gastronomicznej w sprawie promocji 
Międzygórza.  
18/ Gospodarka lokalowa: 

- lokale użytkowe przejęte: 0 
- lokale użytkowe wytypowane do przetargu: 2 
- lokale użytkowe oddane w najem w drodze przetargu: 1,  
- pozyskane mieszkania: 2 
- przydzielone mieszkania: 2 

• po zakończonym remoncie kapitalnym- 0 

• do remontu kapitalnego - 0 

- zamiany mieszkań: 

• wzajemne (pomiędzy najemcami) - 0 

• z urzędu - 1 
19/ Gospodarka mieniem gminnym: 
- sprzedaż lokale (ilość zawartych aktów notarialnych): 6 

• mieszkalne: 5 

• użytkowe: 1 

• nieruchomości niezabudowane: 0, w tym działki budowlane -0; grunty 

rolne - 0 
- dzierżawa gruntów rolnych: 11 w tym: rolne przedłużenia - 3, nowe - 7, 
ogródki przydomowe przedłużenia - 1, nowe -0, grunty pod garaż nowe -0, przedłużenia -0 

20/ Wydane Zarządzenia Burmistrza: 27 
21/ Informacja demograficzna: 

- urodzenia: 8 
- zgony: 17 
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Ad. 8. 
Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji punktu „Zapytania radnych”. 
Jan Szkwarek – Wiceprzewodniczący Rady – pyta, czy istnieje możliwość pełnienia dyżurów 
nocnych przez apteki na terenie miasta Bystrzyca Kłodzka oraz prosi o bliższe informacje 
dotyczące remontu drogi z Marianówki na Marię Śnieżną. Kontynuując wypowiedź, dodał, że 
mieszkańcy sołectwa Marianówka widzą zasadność rozpoczęcia remontu drogi od Ośrodka 
Pinokio w Marianówce.   
Pani Burmistrz – poinformowała, że w protokole popowodziowym z roku 2009 jest uwzględniony 
jedynie remont odcinka drogi od zjazdu Księży Salezjanów w Marianówce w kierunku Sanktuarium 
Marii Śnieżnej. Dodała, że wspomniany odcinek drogi od Pinokia jest drogą powiatową.  
Odpowiadając na pierwszą część zapytania radnego, dodała, że to nie Gmina opiniuje projekty 
godzin otwarcia aptek ale Starosta Kłodzki po uzyskaniu opinii poszczególnych samorządów. 
Dodała, że zaplanowane zostało na dzień 4 lutego br. spotkanie przedstawicieli aptek z  udziałem 
Ministra Zdrowia – Pana Jakuba Szulca. Jednakże z powodu ważnych czynności służbowych Pan 
Minister nie mógł przybyć na umówione spotkanie. Planuje się odbyć spotkanie w miesiącu 
kwietniu. 
 
 Ad. 9. 
Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji punktu „Informacje Przewodniczącego Rady” i 
poinformował, że: 

a)  4 lutego br. uczestniczył w otwarciu nowej siedziby Oddziału Banku Gospodarki 
Żywnościowej w MGOK w Bystrzycy Kłodzkiej, 

b) 10 lutego br. brał udział w naradzie w Komisariacie Policji w sprawie porządku i 
bezpieczeństwa mieszkańców Gminy Bystrzyca Kłodzka i Międzylesia, 

c) 11 lutego br. uczestniczył wraz z członkami Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w wizji w 
Szkole Podstawowej    w Gorzanowie i Starym Waliszowie, 

d) 14 lutego br. brał udział w wyborze przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 2 w Bystrzycy 
Kłodzkiej, 

e) 19 lutego br. uczestniczył w wystawie dot. prezentacji filmowej p. Pawła Syposza w 
Muzeum Filumenistycznym, 

f) 20 lutego br. uczestniczył w spotkaniu z Kołem Platformy Obywatelskiej, której tematyka 
dotyczyła m.in. oświaty, 

g) 18 lutego br. odbyło się w Starostwie w Kłodzku spotkanie z Panią Wicemarszałek Senatu i 
Panem Senatorem Jurcewiczem w sprawie m.in. infrastruktury drogowej, 

h) z udziałem p. Tadeusza Zielińskiego – Sekretarza Gminy koordynuje prace związane z 
zabezpieczeniem figurki zagrożonej powaleniem przez dwie potężne lipy wskutek 
uderzonego pioruna na Górce Mazurka w Bystrzycy Kłodzkiej, 

i) wpłynęła skarga od Pana Zdzisława Karolczyka dotycząca odbytych wyborów sołtysa i rady 
sołeckiej, którą kieruje do Komisji Rewizyjnej. 

j) wpłynęła petycja dot. wsparcia Punktu Konsultacyjnego Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Uzależnień w Bystrzycy Kłodzkiej,  

k) wpłynęło pismo od p. Mariana Kołodziejczyk z Długopola Zdroju w sprawie sporu 
międzysąsiedzkiego, 

l) 29 kwietnia br. to ostateczny termin złożenia oświadczeń majątkowych za rok 2010. 
Marek Krytak – radny – poinformował, że w zorganizowanej w Międzygórzu imprezie pn. 
„Zjazd na saniach rogatych” uczestniczyło ok. 70 osób z całej Polski. Planuje się organizację 
tej imprezy corocznie.  
Marian Adamów – radny – informuje o konieczności przełożenia kostki brukowej na drodze 
przy wjeździe do Międzygórza. 
 
 

Ad. 10. 
Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji punktu „Sprawy różne”. 
Dariusz Krzemiński – radny – poinformował o nieprzemyślanym sposobie wykonania przyłączy 
gazowniczych w postaci żółtych skrzynek przez zakład gazowniczy na terenie miasta. 
Pani Burmistrz – poinformowała, że odbyło się spotkanie przedstawicieli gazownictwa z 
pracownikami urzędu w tej sprawie i na następnym posiedzeniu przedstawi bliższe informacje w 
sprawie. 
Przewodniczący Rady – poinformował o wniosku Prokuratury Generalnej w sprawie likwidacji 
Prokuratury Rejonowej w Bystrzycy Kłodzkiej. Zwraca się do radnych z apelem o poparcie petycji 
do zwierzchników w Warszawie w sprawie zaniechania czynności likwidacji bystrzyckiej placówki, 
funkcjonującej od 1951 r. 
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Przewodniczący Rady poddał wniosek o nie likwidowanie placówki Prokuratury w Bystrzycy 
Kłodzkiej pod głosowanie. Rada Miejska 15 głosami za, jednogłośnie wniosek poparła. 
Jerzy Klajn – radny – porusza sprawę oświetlenia miasta i możliwości szybkiej interwencji nowo 
wyłonionej firmy w przetargu w przypadku powstania awarii oświetlenia.  
Pani Burmistrz – poinformowała, że w przypadku konieczności wyłonienia firmy odpowiadającej 
za oświetlenie w mieście nie ma możliwości zastosowania przetargu ograniczonego. Dodała, że z 
posiadanych informacji wie, że nasze lokalne firmy wygrywają przetargi w innych gminach tj. w 
Stroniu Śląskiem, Lądku Zdroju. Popiera obawy przedmówcy. 
Poinformowała, że po wstępnych ustaleniach ze Starostą Kłodzkim, jest szansa na wykonanie 
dokumentacji remontu drogi na ul. Międzyleśnej w Bystrzycy Kłodzkiej, przy partycypacji Gminy w 
kosztach do wysokości 50%. 
Artur Pokora – Wiceprzewodniczący Rady – poinformował, że 5 lutego br. w Sosnowcu odbyły się 
mistrzostwa weteranów i juniorów w wyciskaniu sztangi leżąc. Wskazał na zwycięzców - dwóch 
mistrzów Polski z terenu naszej Gminy, którym serdecznie pogratulował zwycięstwa. 
Jan Pięta – radny – pyta,  jak przedstawiają się działania związane z usunięciem zagrożenia 
powodziowego u p. Wielkich w miejscowości Gorzanów. 
Pani Burmistrz – poinformowała, że zostało wysłane pismo do Regionalnego Zarządu Gospodarki 
Wodnej z prośbą o wykonanie remontu brzegu rzeki oraz dokonanie przez wydział geodezji 
pomiarów, skutkującym zmniejszeniem naliczenia kwoty podatku.   
Teresa Słowińska – mieszkanka Bystrzycy Kłodzkiej – odniosła się do pomówień które miały 
miejsce wobec swojej osoby i p. Ireny Stawiarskiej podczas tegorocznych wyborów 
samorządowych w kwestii złożonego oświadczenia lustracyjnego. 
Zapoznała Radę Miejską z zarządzeniem nadesłanym z Instytutu Pamięci Narodowej z Warszawy 
mówiącym o „pozostawienie bez dalszego biegu wobec nie stwierdzenia wątpliwości co do 
zgodności oświadczenia lustracyjnego z prawdą” wraz z uzasadnieniem.  
Poinformowała obecnych o kolejach sprawy, naruszeniu dóbr osobistych i wizerunku wobec 
społeczności. Odniosła się także do artykułów ukazanych się w tym zakresie w prasie lokalnej.  
Na zakończenie swojej wypowiedzi wyraziła głębokie ubolewanie brak właściwej wiedzy i 
kompetencji przez Komisję Wyborczą – funkcjonującą na czas wyborów. 
Irena Stawiarska - radna – potwierdziła fakt otrzymania treści identycznego zarządzenia przez 
IPN z Warszawy. Serdecznie podziękowała wszystkim za wsparcie i zrozumienie. 
Maria Nowakowska – dziennikarka Gazety Ziemia Kłodzka – poprosiła o sprawdzenie, kto był 
autorem artykułu zamieszczonego w tej sprawie w gazecie. Dodała, że Gazeta Ziemia Kłodzka 
opierała swoje zamieszczane informacje wyłącznie na uchwałach udostępnionych przez Komisję 
Wyborczą. 
Jan Szkwarek – radny – poinformował, że Gazeta Ziemia Kłodzka „pisze wiele nieprawdy”.  
Pani Burmistrz – pogratulowała obu Paniom za pomyślne zakończenie sprawy.  
Zwróciła się z prośbą do p. Marii Nowakowskiej o zamieszczanie w prasie prawdziwych i 
rzetelnych informacji.  
Wiesław Czermak – mieszkaniec Gminy – podziękował Radzie za miłą i spokojną atmosferę 
podczas sesji. Ostrzegł Radę o konsekwencjach likwidacji szkół.  
Maria Nowakowska - dziennikarka Gazety Ziemia Kłodzka – poinformowała, że na podstawie 
prawa prasowego można dochodzić swoich roszczeń.  
Zadaje pytanie radnym, jak zamierzają wykonywać swój ustawowy obowiązek utrzymywania 
stałego kontaktu z wyborcami.  
Pani Burmistrz – poinformował, że radny sam decyduje kiedy i w jakich okolicznościach zamierza 
utrzymywać kontakt z wyborcami. Radny nie ma obowiązku określenia sposobu kontaktowania się 
z wyborcami.  
Maria Nowakowska - dziennikarka Gazety Ziemia Kłodzka – poinformował, że pracownicy UMiG 
otrzymali w prezencie nagrodę w postaci wydanej książki w 2010 r. autorstwa Pana Andrzeja 
Wziątka. Pyta więc, czy Gmina wspierała to wydawnictwo, w jakiej wysokości i czy były to książki 
na zamówienie. 
Pani Burmistrz – Rada poprzedniej kadencji zabezpieczyła środki w budżecie na ten cel i to nie 
Gmina zamawiała książki tylko Pan Andrzej Wziątek. Gmina uzyskała jedynie pozwolenie na 
zakupienie pewnej ilości sztuk z wykorzystaniem na promocję naszej Gminy.  
Beata Hucaluk-Szpanier – Z - ca Burmistrza – dodała, że prawo prasowe nakłada obowiązek nad 
mediami publicznymi aby informacje były podawane rzetelnie. 
Izabela Migdał – sołtys Sołectwa Kamienna – wyraziła zadowolenie z powodu przesunięcia 
terminu zamiaru likwidacji na dzień 31 sierpnia 2012 r. Prosi o spotkanie w sprawie przedstawienia 
propozycji dalszego funkcjonowania szkoły w Pławnicy w obecnej strukturze bez konieczności jej 
dalszego prowadzenia przez stowarzyszenie. 
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Ponadto prosi o wykonanie prac remontowych drogi w Kamiennej, która widnieje na mapie a nie w 
rzeczywistości. 
Pani Burmistrz – kompromis w sprawie przesunięcia terminu zamiaru likwidacji szkół był 
wypracowany znacznie wcześniej bowiem już na spotkaniu z mieszkańcami i gronem 
pedagogicznym na początku miesiąca lutego.  
Dodała, że decyzję o warunkach zabudowy wydaje Gmina i poinformowała, że nie będzie wydana 
decyzja wnioskodawcy w przypadku trudności związanych z dojazdem do działki.   
Halina Krzysztofik – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Pławnicy – podziękowała Pani Burmistrz i 
radnym za przesunięcie terminu zamiaru likwidacji szkoły na rok 2012.   
 
Ad. 11. Zamknięcie obrad. 
Wobec wyczerpania porządku obrad – Przewodniczący podziękował sekretarzowi sesji za 
pełnienie obowiązku oraz radnym za czynny udział i zamknął obrady szóstej sesji Rady Miejskiej 
VI kadencji w Bystrzycy Kłodzkiej o godz. 1530. 
 
  


